
Hi-Tech Zone Branch of Chengdu Rural Commercial Bank 成都农商银行高新支行
http://www.cdrcb.com

Bilateral Meetings

Tuesday (09:00 am - 01:30 pm)
Tuesday (14:00 pm - 17:00 pm)

Description
Established in January 15, 2010 on the basis of the original Chengdu City rural credit cooperatives, Chengdu rural
commercial bank(“CDRCB”) is a Joint-stock commercial bank approved by the State Council and CBRC. In 2011, the
registered capital of CDRCB reached 10 Billion yuan, ranking the first of all the rural commercial bank in China. Hi-tech
zone branch of CDRCB has 14 sub-branches, its business scope covers the whole area of Hi-tech zone and part of Wuhou
District of Chengdu. As of the end of 2013, Hi-tech zone branch of CDRCB has a total deposits of 6 Billion yuan, a total
loans of 4 Billion yuan. 成都农商银行是经国务院同意、银监会批准，在原成都市农村信用社基础上改制成立的股份制商业银行，于2010年1月15日挂牌开业。2011年注册资本达到100亿元，位居全国农商银行首位。 成都农商银行高新支
行属于成都农商银行一级支行，下辖营业网点14个，遍及成都市高新区全辖区及武侯区部分辖区。截至2013年末，全行各项存款总额60亿元，各项贷款余额41亿元。
Organization Type
Other,
Country
China
City
Chengdu, Hi-Tech Zone Google map
Areas of Activities

Other sectors relevant to the thematic focus of the event

Business Request

Financial Cooperation

Financial Cooperation

Cooperation Requested

Sales / Distribution1.

http://www.cdrcb.com
http://www.euexpo2015-china.talkb2b.net/home/map?city=Chengdu&address=Hi-Tech Zone

